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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:122 Förbifart Söderköping

Förutom förbifarten i Stockholm är den vid Söderköping också viktig. Så här 
skriver Trafikverket om trafiksituationen:

”Trafiksituationen på E22 genom Söderköping har successivt blivit ohållbar. 
Särskilt under sommaren uppstår milslånga köer i kombination med 
broöppningar och trafiksignaler.”

Alliansregeringen beslutade att bygga en förbifart, och beräknad byggstart 
sattes till 2017 med start för trafiken 2020.

Med tanke på Miljöpartiets allmänt skeptiska hållning till vägar och 
regeringens bromsning av bygget av förbifarten i Stockholm så har jag följande 
fråga till statsrådet Anna Johansson:

 

Kommer förbifarten vid E22 i Söderköping att byggas som planerat med start 
2017?

………………………………………

Mathias Sundin (FP)

Från Riksdagsförvaltningen
2014-12-09
Besvaras senast
2014-12-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


